
Det matematisk-naturvitenskapelige fakultet

Oppsummering 

dialogmøter studiekvalitet 

2020



Agenda

Korona-tid
Ph.d. i 

Korona-tid

Helheten i 

programmene

Service-

emner



Korona-tid, generelt:

• Raskt i gang med digitalt tilbud

• Gått rimelig greit

• Situasjonen (for alle) oppleves forskjellig, fra veldig bra til veldig dårlig

• Undervisning preget av varierende oppmøte, mørke skjermer

• Lab og felt spesielt utfordrende

• Det sosiale er utfordrende, særlig for bachelorstudentene

• Usikkerhet rundt eksamen og opptak til master



Korona-tid, hvordan går det med studentene?

• Vanskelig å vite

• Generelt delt

• Nedgang i deltakelse på gruppeundervisning

• Ingen endring i innlevering av obliger

• Usikkerhet rundt eksamen og opptak til master



Korona-tid, hvordan går det med de ansatte?

• Stort sett greit

• Ulik grad av digital kompetanse

•Mer tid på undervisning for mange

• Zoombie

• Usikkerhet rundt eksamen, hjemmeeksamen, karakterskala, grensen 

mellom E-F, prøveeksamen mm



Hva har fungert godt?

• Teknologien

• Stor omstillingsvilje

• God kommunikasjon i staben

• Tett kontakt mellom institutt og 

studenter og/eller fagutvalg 

Hva har vært utfordrende?

• Informasjonsflyten

• Krevende å undervisningssituasjon

• Usikkerhet om avvikling av lab og felt

• Apotekpraksis på farmasi

Korona-tid, hva har fungert godt, hva har vært utfordrende?



Undervisning til høsten:

• Håper på fysisk undervisning 

• Svitsj mellom digital og fysisk 

undervisning 

• Prioritere BA-studenter for fysisk 

oppmøte

• Passende teknisk utstyr for digital 

undervisning

• Begrenset kapasitet i Silurveien?

Læringsmiljø:

•Mest mulig fysisk

• Deler opp velkomstmøtet i august 

• Studiestart med små grupper og 

aktiviteter ute

Korona-tid, undervisning til høsten og læringsmiljø:



Ph.d. i korona-tid

• Situasjonen oppleves forskjellig

• Krevende hjemmesituasjon

• Isolasjon

• ForVei for ph.d.

• Dramatisk å stenge lab

• Lite kontakt med veileder

• Usikkerhet rundt planlagte utenlandsopphold, forlengelse, lønn

• Mye tid på undervisning

• Heldigitale disputaser – fungert fint teknisk, men blandet opplevelse

• Nyansatte i pandemitiden



Hvordan når vi ph.d.-kandidatene?

•Mange leser nyhetsbulletinen fra 

fakultetet

• Større ansvar på veileder nå på å 

holde kontakt med kandidatene 

sine

Fremdriftsrapportering:

•Mange institutter ferdig for våren 

før pandemien, andre på zoom –

fungert greit, ønsker å fortsette 

med fysiske møter 

• Har noen avvik, følges opp

• Nyansatte

Ph.d.



Helhet i programmet:

• Manglende kapasitet for mange til å ta tak i dette denne våren.

• FaI: Endring til 3+2, ny master rettet mot industri, kurs i statistikk under omarbeiding - saken må 

følges opp

• KI: Fortsette å forbedre programmene og rekrutteringen til programmene, mål 20% opp, relevans 

mot næringslivet – promotere emnene mot industri og næringsliv, prosjektemner i 

utviklingssemesteret, videre dialog med studentene, fagutvalget ønsker å holde stort arrangement 

mot BA-studenter – livet på studiene og arbeidslivsrelevans, ønsker endringer i rekkefølgen på 

emner i bachelor kjemi

• MI: Et påbegynt arbeid med justering av programmet utsatt til høsten 2020

• ITS: Ønsker et bredere emnetilbud om flere temaer, utfordrende å øke antallet masterplasser på 

grunn av korte oppgaver – trenger flere II’ere



Oppfølgingspunkter:

• Utfordringer med Inspera

• Overbelastning i meldingssystemet i Canvas 

• Hva skjer med Piazza til høsten? Erstatning - Padlet? 

• Opptak til master, vurdering av mastersøkere med: 
• bestått/ikke bestått

• ikke gjennomført lab (emner med utsatt lab til sensommer/høst)

• Behov for nettside med informasjon om eksamen våren 2020 

• Mulig å tilrettelegge rom for muntlig eksamen på Blindern? 

• Mulig å gjennomføre skriftlig eksamen m/penn og papir om Silurveien stenger?

• Samle erfaringer med bruk av tavle, muntlig eksamen, disputaser og i undervisningen, nyttig å samle 
erfaringer og dele på tvers, interessant at IPad fungerer godt

• Erfaringsdeling/ best practice undervisning i zoom

• Hva med gjennomføringstall og opptakstall – se på i august

• Rammebetingelser for ph.d.-kandidater om forsinkelser/utsettelser

• Felles retningslinjer for hybridløsning og digitale disputaser

• Behov for tilbud ved ForVei for ph.d.-kandidater
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